
DĚNÍ NA UKRAJINĚ
UMÍME A CHCEME POMOCI

Současné dění na Ukrajině nás velice zasáhlo a vyjadřujeme 
jejím občanům plnou podporu. Lidská svoboda je pro nás jednou 
z největších hodnot. Naše společnosti od začátku budujeme 
na lidském potenciálu a lidí si vážíme. Děláme vše proto, 
abychom byli připraveni na různé scénáře, které mohou nastat 
a byli při nich hlavně nápomocni.

Nyní jednáme se zástupci Pardubického kraje a Krajské 
hospodářské komory o možné pomoci lidem z Ukrajiny, 
kteří se rozhodnou svou vlast opustit. Zastupujeme tradiční české 
stavební společnosti a s těmito problémy umíme, a chceme 
pomoci. Jsme připraveni vytvořit ubytovací kapacity a poskytnout  
i materiální pomoc. Pro lidi, kteří se budou chtít, nebo potřebovat, 
zapojit do normálního života i pracovního procesu, vytvoříme 
potřebné podmínky. 

Věříme, že lidé v tak velké stresové zátěži a těžké životní situaci 
a navíc daleko, potřebují získat alespoň trochu pevné půdy 
pod nohama a smysluplná práce jim v tom může také pomoci.
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